

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: AFAQ FOR ENERGY CO. P.L.C

Date: 22-03-2023 09:46:36 AM

Subject: Response related to material information in

media

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: آفاق للطاقة التاريخ: 22-03-2023 09:46:36 AM الموضوع: الرد على المعلومة الجوهرية المنشورة في وسائل الاعلام

	Tran	script	of the	report:
--	------	--------	--------	---------

نص التقرير:

With reference to your letter No. 2/3/00989/23 dated 03/21/2023 regarding the disclosure of the essential information of the news published on the Nabd website on 03/19/2023 regarding the conclusion of a deal by Afaq Energy Company with the Emirati company ADNOC. Please kindly note that there is no agreement on a deal between Afaq Energy Company and the UAE ADNOC Company or any other party, and that the company did not originally disclose this news when it was circulated on websites and social media platforms.

We assure your esteemed body that no substantial transactions have been concluded regarding Afaq Energy Company, and it is very difficult to track and respond to all news.

Yours sincerely "

User Name:

بالاشارة الى كتابكم رقم 2/3/989/3/2 تاريخ 2023/03/21 بخصوص الافصاح عن المعلومات الجوهرية للخبر المنشور على موقع نبض بتاريخ 2023/03/19 المتعلق بإبرام شركة آفاق للطاقة صفقة مع شركة آدنوك الاماراتية.

يرجى التكرم بالعلم بأنه لا يوجد إتفاق على صفقة بين شركة آفاق للطاقة وشركة آدنوك الاماراتية أو اية جهة أخرى ، وأن الشركة لم تقم بالإفصاح أصلا عن هذا الخبر عند تداوله بالمواقع الإلكترونية ومنصات التواصل الإجتماعي .

ونؤكد لهيئتكم الموقرة بعدم إبرام أي صفقةات جوهرية تخص شركة آفاق للطاقة و من الصعب جدا تتبع جميع الأخبار والرد عليها.

Date of occurrence of material event: 19-03-2023

تاريخ وقوع الحدث الجوهري: 19-03-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

mahmoud samhan

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: mahmoud samhan